

贵州省物价局文件

黔价格〔2007〕196号

贵州省物价局关于台江县岩寨水电站

The Circular from Guizhou Province Price Bureau on the Grid Price of Guizhou Taijiang Yanzhai Hydropower Station

上网电价的通知

黔东南州物价局，凯里供电局：

根据《国家计委关于核定新建电力项目上网电量临时结算电价的通知》（计价格[1998]2075号）和《国家发展改革委关于南方电网实施煤电价格联动有关问题的通知》（发改价格[2005]664号）的有关规定，经商贵州电网公司，核定台江县岩寨水gnd price 0.2184 Yuan RMB/kWh 上网电价为每千瓦时 0.2184 元。以上价格自该项目建成投产之日起执行。

06.4.5 10

06.6月前受理的

二〇〇七年九月二十七日



Documents of Guizhou Province Price Bureau

The Circular from Guizhou Province Price Bureau on the Grid Price of Guizhou Taijiang Yanzhai Hydropower Station

Qiandongnan Prefecture Price Bureau, Kaili Power Supply Bureau:

According to relevant regulations from <the Circular of Grid Price for Approved New Power Plants issued by State Planning Commission> (Ji Jiage[1998] No. 2075) and <the Circular of the Implementation of Coal and Electricity Price Cooperative Mechanism in Southern China Grid issued by the National Development and Reform Commission> (Fagai Jiage [2005] No.664), After the negotiation with Guizhou Grid Company, the verified grid price of Guizhou Taijiang Yanzhai Hydropower Station (25MW) is set as 0.2184 Yuan RMB/kWh (VAT included) during the operating period. The price above will be carried out when the project construction is complete and starts to operate.

2007-09-27
Guizhou Province Price Bureau